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Gruppe: FAU Vassøy 

Møtested: Vassøy skole 

Møtedato/ -tid: 27.09.23, kl.17.00 

  

  

Deltakere Grete Ystheim Undseth, Hilde Bøe, Kjersti Stråbø Aase, Anette Bøen, Simen 

Stråbø Aase, Fredrik Stormark, Lene Faltinsen, Ole Gabriel Ueland, Hege 

Thorsen 

Forfall :   

 

 

Sak nr Saker 

1 Innkalling 
 

2 Velkommen nye FAU representanter, litt info om FAU 
 
FAU representerer hver klasse. Det er viktig å opplyse klassen om mandatet til FAU, 
og viktigheten av at klassen bidrar med eller foreslår ting som kan bidra til fellesskap 
på skolen. FAU har fått til litt her som for eksempel sykkelstativ, der det ble søkt om 
midler. Ellers har FAU hatt foredrag og loppemarked.  
 

3 Informasjon om oppstart av nytt skoleår, og fokusområder. 
 
Rektor informerer om en god oppstart. Noen av klassene er sammenslått, slik det 
ofte blir på små skoler. Alle ansatte har dette året fulgt med fra sist skoleår, og det 
er en ny ansatt.  
 
Fokusområdene er lesing og «Mitt valg» (klasseledelse). 
Det er viktig å få uroen ned, og skolen følger et sosialt treningsprogram. Dette 
programmet går på struktur, oppstart og avslutning av timer. Det handler om å lære 
elevene å ta gode valg i livet.  

4 Skoleruten 2024/2025 

 

Skoleruten for nesteskoleår er ferdig. Her er det litt endringer ifht planleggingsdager. 

SFO har blant annet planleggingsdag 1. august, noe de startet med i 2023. 

5 Skolens drift 
Budsjettmessig ligger skolen på 25000 i mer forbruk akkurat nå. Budsjettet er 
avhengig av elevtall.  
Skolegården er estimert ferdig til jul. 

6 50 års jubileum 5. desember 



 

2/2 

Det er plass til 164 personer i gymsalen, så her må en se på hvem som skal 
inviteres. 
Her blir det sang, underholdning og drama. Kanskje en elevrådsrepresentant kan 
være konferansier.  
Litt brainstorming på hvordan dagen skal se ut: 
Digitalisering av bilder?  
Lene Faltinsen kontakter Charlotte/Tommy i forhold til å samle gamle bilder av 
elever som har gått der før, og event. ha noen før og nå bilder som kan henges opp.  
Kan elever som spiller i band bidra? 
Tidsbilde-fortelle om før og nå. 
Hilde Bøe søker arbeidsplassen sin om sponsor av t-skjorter til elevene.  
Skal det være mat, kaker og middag. 
Korps? 
Utstilling av gamle skolebøker? 
 
Vi lager en arbeidsgruppe som skal sitte sammen med skolen i forhold til 
planlegging. Vi i FAU forhører oss med klassene. Nytt møte til dette blir satt opp rett 
etter høstferien.  
 
 

7 Tv aksjonen, barnebruktmarked 
 
Under tv aksjonen synger de minste elevene i byen. Det vil også bli solgt lapper 
utenfor butikken. 
 
Barnebruktmarked – spisse det til salg av sko, klær og vinterutstyr som for eksempel 
ski akebrett osv. 
Dato 19. oktober 17.00-20.00.  
2 kaker og 2 kanner kaffe per klasse, og det trengs noen til å rigge. FAU spør etter 
hjelp til dette i klassene.  
FAU handler inn saft og boss-sekker.  
Det blir en gjeng som henger opp og rydder bort, før og etter arrangement.  
Simen og Fredrik kan kjøre bort det som er igjen av rester. 
Det trengs mye klesstativ og hengere, spør klassene om dette.  
Det er ønskelig at det som blir levert inn er sortert etter størrelser.  
Anette fikser plakat som henges utenfor butikken og på ferja. Det blir lagt ut på 
Vassøystuas venner.  
 

8 Forslag ny FAU leder 
Spør i klassene om noen ønsker å stille som FAU-leder. En sitter januar til januar.  

9 Eventuelt 
Åpningstid SFO. Er det mulig å gjøre noe her? Vanskelig med levering i forhold til 
dårlig tid til ferjen.  
 
Mye lyd i gymsalen, målt til 80/85 desibel, er det mulig å gjøre noe med tanke på 
HMS her? 
 
Neste møte blir i slutten av november.  

 

04.10.23 

Hege Thorsen 


